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Styrelsemöte Göta MS 

Protokoll 2024-09-30 

Ordinarie deltagare 

Lars-Göran Ståhl Ordförande 

Lotta Reden   Kassör 

Niklas Gustafsson Endurokommittén 

Markus Marteliusson Crosskommittén 

Linda Ytterbom 

Magnus Uusitalo 

Patrik Lindberg 

Christer Jansson  

Erik Hedstad        

 

Övriga deltagare 

Agenda     

1. Mötets öppnande (LG)  

2. Val av justerare (LR) 

3. Föregående protokoll (PL) 

4. Skrivelser m.m. (LG) 

- Resultat och balansrapport, aug bif. mötesunderlagen 

- Medlemmar, klubbyten i TA perioden 2st varav 1st nya till Göta. 

Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 

1526st varav 1316 män och 210 kvinnor.  

- Övrigt hela verksamheten;  

- Utbildningar av tävlingsledare är färdig för CJ, övriga har praktik kvar. 

- Inköp av fyrhjuling bestämd, framtagning av dokument som beskriver 

handhavande och vilka som får köra på gång. 

- Kod till bensinkort löser Nisse och Bobby själva. 

- Smode vill ha möte om hemsidan, NG sköter det. Problem med att information 

inlagd på hemsidan inte når FB. 

 

5. Crosskommitté rapport (MM) 

- Har haft möte om kommande säsong och pratar om nya ideer. Svårt att få nya 

föräldrar att ställa upp som ledare. 

- Det blir inget KM 

- Eventuellt höstläger. 

- Göta deltog inte i Lag-SM på grund av att anmälda deltagare inte ställde upp med 

kort varsel. 

- Göta vann division 1. 

- Eventuellt har Göta en sponsor av ny grind, sponsor har önskemål om utförande 

och annat. 

 



2 
 

6. Endurokommitté rapport (NG) 

- Enduromöte 13/11. 

- S1 stängt på grund av Älgjakt. 

- Återställning av S1 10/11? 

- Måste boka S1 för motionskåsan 16-17/11. 

- SM och USM helgen efter midsommar på S1 

- Kommitten kallare till SM möte. 

- Tankar och ideer om nytt spår, kanske lägga ut frågan på FB. 

-  

7. Motorområdet  LedR (LG, MM, NG) 

- Färdigställa inne i lokalen, förråd och trapphus kvar 

- Toa dusch påbörjat i källaren, el saknas element.  

- Larm är aktuelt, Lotta har fått offert som vi går igenom och ställer några frågor 

kring. 

- YA har kört på kabelskåp, grind och belysningsmast, grinden är åtgärdad. LG 

håller kontakt för att det andra också åtgärdas. 

- Blir YA kvar, vi vet ej säkert, är dock en bra ionkomst 150.000kr/år. 

- Fortsättning följer med räkning och underlag gällande vattenförbrukning, vi väntar 

underlag. 

- Kommunen har skickat uppsägning av avtal och LG har bestridit det då det inte är 

enligt gällande avtal. Nu har vi haft möte med kommunen LG, PL och LR och 

kommunen har skickat ett förslag till avtal som vi ska bemöta. 

- LG har fått gamla avtal från Kjell Rickling som styrelsen tar hand om och lägger i 

bankfacket. 

- LG har börjat med att samla in info om Götas 75år inför jubileum.  

- Ny port, PL ordnar så att offert för ny port i garage kommer in.  

 

 

8. Övriga frågor (LG)  

 

Styrelsen gick igenom alla synpunkter i Magnus mail och svarade så han kände sig 

nöjd. 

Gemensamt möte cross och enduro om framtiden. 

Vi hade en diskussion om att få in nya medlemmar med flera tankar. 

 

  

 

 

 

9. Nästa möte (LG)  

 

2023-11-05 

 

 

 


